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P r o t o k ó ł   Nr  XIII/ 2008 
 

z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 23 stycznia 2008 r. 
 
 
 Początek sesji - godz. 9.00     zakończenie - godz. 11.30   
 
Radni obecni : 
 
      1.   Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Krzysztof Tomków       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz        
7. Kuzianik Alicja    
8. Mindur Andrzej         
9. Ołowiańczyk Zygmunt     
10. Stączek Ryszard      
11. Szajna Anna         
12. Trygar Krystyna  
13. Węgrzyn Maria  

      14. Gierad Alfreda 
      15. Michalski Edward 
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
- Wójt Gminy  Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy Zarszyn      - Pani Teresa Pawłowska 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Radni Rady Powiatu Sanockiego  
- Sołtysi 
 

 
Porządek sesji :   

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami , w tym z realizacji 
    uchwał Rady Gminy Zarszyn. 
6.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                                 
   i   Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Zarszyn w 2008 r.  
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7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania  
   Narkomanii na terenie Gminy Zarszyn w 2008 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
    z podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w 2008 r.  
9. Podjęcie uchwały  sprawie zaciągnięcia poŜyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
   Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej 
     nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zarszyn. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenie ich 
      przebiegu.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie Porozumienia, pomiędzy 
     Gminą Zarszyn , a Województwem Podkarpackim , dotyczącego wspólnego  
      przygotowania i realizacji Projektu Systemu Elektronicznej Komunikacji dla  
     Administracji Publicznej (SEKAP) w Województwie Podkarpackim. 
13.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z jednostkami  
     samorządów terytorialnych, dotyczącego wspólnego przystąpienia do przetargu  
     organizowanego przez Urząd Komunikacji Elektronicznej na rezerwację częstotliwości 
     z zakresu 3600-3800 MHz na obszarze przetargowym 09.3. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Zarszyn na 2008 r.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zarszyn. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie  powołania Skarbnika Gminy Zarszyn.    
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
19. Zakończenie sesji. 
 
Ad. 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zarszyn Pan Janusz Konieczny , który powitał 
zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych. Obrady były 
zatem prawomocne do podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2. Na wniosek Wójta Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod 
głosowanie wniosek  o włączenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Zarszyn do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „ Dorzecze Wisłoka”.  
Wniosek ten radni przyjęli jednomyślnie. 
 
Ad. 3.  Do protokołu z poprzedniej sesji uwag nie wniesiono.  
 
Ad. 4. W interpelacjach  głosu nie zabierano.  
 
Ad. 5. Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej złoŜył sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy                    
z swojej działalności w okresie między sesjami oraz z realizacji zadań przez poszczególne  referaty                     
w Urzędzie Gminy.  
 
Ad. 6 – 7.  Kolejne dwa punkty porządku obrad dotyczyły podjęcia uchwał w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy 
Zarszyn  w 2008 r oraz uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 
Gminy Zarszyn w 2008 r. 
 
- Kierownik Referatu Oświaty Kultury i Zdrowia Pani Bogumiła Bętkowska  poinformowała,  Ŝe 
dwa te  projekty uchwał opracowane zostały zgodnie z ustawą z dnia 26 października 1982 r                           
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o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi i ustawą z dnia 29 lipca 2005 r                     
o przeciwdziałaniu narkomanii oraz zaopiniowane przez Gminną Komisję Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Środki na te „Programy” pochodzą z opłat za wydane pozwolenia na 
sprzedaŜ alkoholu. 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków poinformował, Ŝe w/w projekty uchwał były przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji 
w dniu 22 stycznia 2008 r nie wnosząc do nich poprawek. Przewodniczący zaznaczył, iŜ                                                 
w Programach tych ujęte są róŜnego rodzaju zadania,  które mają na celu przeciwdziałanie 
alkoholizmowi i narkomanii wśród młodych ludzi,  zatem Komisja zaopiniowała je pozytywnie. 
 
Wobec braku dalszych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał kolejno pod głosowanie : 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Zarszyn w 2008 r. Uchwała ta podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu, 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
terenie Gminy Zarszyn w 2008 r. Uchwała ta podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział 
brało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad  projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego w 2008 r.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział między innymi, 
Ŝe zgodnie z ustawą o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie z 24 kwietnia 2003 r 
administracja publiczna powinna współpracować z organizacjami pozarządowymi w zakresie 
wykonywania zadań publicznych.  W związku z tym Rada Gminy ma obowiązek uchwalić roczny 
„Program” współpracy. Głównym celem tego „Programu” jest kształtowanie demokratycznego ładu 
społecznego w środowisku lokalnym , poprzez budowanie partnerstwa między administracją 
publiczną , a organizacjami pozarządowymi oraz wspieranie organizacji w realizacji waŜnych 
celów społecznych. Wprowadza teŜ zasadę równości, partnerstwa , efektywności i jawności. 
Wszystkie organizacje na równych prawach mogą realizować zadania publiczne.”Program” 
współpracy dotyczy wszystkich organizacji pozarządowych , a nie wyłącznie organizacji poŜytku 
publicznego. 
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku  Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił ,Ŝe Komisja na swym posiedzeniu w dniu 22 stycznia br. analizowała w/w 
projekt uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 
 
- Wobec braku dalszych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy                    
z podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w 2008 r . Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 9. Kolejny projekt uchwały dotyczył zaciągnięcia poŜyczki w Wojewódzkim  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie.  
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- Wójt Gminy powiedział między innymi, Ŝe w celu zapewnienia kontynuacji rozpoczętego w 2007r 
zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Zarszynie wraz z budową 
kolektora dosyłowego ścieków z Jaćmierza do Zarszyna” niezbędnym jest zapewnienie środków 
finansowych. PoŜyczka w WFOŚiGW w Rzeszowie z uwagi na preferencyjne oprocentowanie                    
i moŜliwość umorzenia jest najlepszym aktualnie rozwiązaniem i jedynym źródłem zdobycia 
środków finansowych. Zaciągnięcie poŜyczki ma na celu równieŜ  sfinansowanie planowanego                     
w 2008 r deficytu budŜetu gminy. Dalsza realizacja tej inwestycji odbywać się będzie z środków 
własnych, gdzie potrzebna będzie jeszcze kwota 3 mln zł, którą musimy pozyskać  w formie 
dotacji. Czekamy na uruchomienie programów unijnych,  do których  moŜna będzie składać 
wnioski na ten cel.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła,  iŜ członkowi Komisji wyrazili zgodę zaciągnięcie długoterminowej poŜyczki w kwocie 
1680000 zł niezbędnej  na kontynuację priorytetowej inwestycji w naszej gminie. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki w Wojewódzkim  
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 10.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Zarszyn.  
- Pan Wójt uzasadnił,  iŜ do sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej przeznaczono nieruchomość 
oznaczoną jako działka Nr 1808/3 o pow. 0.083 ha połoŜoną w Posadzie Jaćmierskiej. SprzedaŜ 
działki nastąpi na rzecz właściciela działki przyległej tj. Nr 1808/1 jako niezbędnej do poprawienia 
warunków jej zagospodarowania. Tę działkę o Nr 1808/3 od kilku lat dzierŜawią P. śebraccy , 
którzy prowadzą gospodarstwo rolne i poprzez zakup przedmiotowej nieruchomości chcą poprawić 
warunki zagospodarowania własnej działki siedliskowej. Na wspólnym posiedzeniu w dniu                                 
22 października 2007 r Komisja Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów wraz z Komisją 
Rewizyjną pozytywnie zaopiniowały bezprzetargową sprzedaŜ przedmiotowej działki. 
 
- Wobec braku innych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślnie.                    
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 11. Kolejny projekt uchwały dotyczył zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia 
ich przebiegu.  
- Pan Wójt przypomniał jaki jest obecnie  obowiązujący  podział dróg na kategorie dodając przy 
tym,  Ŝe na terenie naszej gminy występuje znaczna ilość dróg o statusie drogi wewnętrznej, zaś 
wnioski o dofinansowanie modernizacji dróg mogą dotyczyć tylko  dróg o statusie dróg gminnych.              
Dlatego teŜ  wystąpiono  do Zarządu Powiatu w Sanoku z wnioskiem o wyraŜenie opinii dotyczącej 
zaliczenie niektórych dróg na terenie gminy do kategorii dróg gminnych i taką zgodę otrzymaliśmy. 
Po podjęciu uchwały przez Radę Gminy wykaz ten zostanie przesłany do Marszałka Województwa 
i najprawdopodobniej  w IV kwartale br. podjęta zostanie decyzja w tej sprawie. Pan Wójt dodał 
takŜe, iŜ podjęcie tej uchwały nie zamyka starań o dalsze przekwalifikowywanie dróg 
wewnętrznych na gminne. 
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- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, iŜ w/w projekt uchwały był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji w dniu                     
21 stycznia 2008 r. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały jednocześnie 
wnioskując , by w pracach przy następnym typowaniu dróg wewnętrznych do zmiany ich kategorii 
uczestniczyli równieŜ radni członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy zapytał  kto i  w porozumieniu z kim wytypował te,  a nie inne 
drogi wewnętrzne do zmiany kategorii na drogi  gminne. 
 
- Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe są to drogi , które uległy zniszczeniu na wskutek intensywnych 
opadów deszczu i  zostały wytypowane do remontu w pierwszej kolejności. Ten wykaz dróg nie 
zamyka dalszych działań  w kierunku  przekwalifikowania następnych  dróg wewnętrznych na 
drogi gminne.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie zaliczania dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. Uchwała  podjęta 
została  jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do  
protokołu.  
 
Ad. 12. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad  projektem 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie Porozumienia, pomiędzy Gminą  Zarszyn , 
a Województwem Podkarpackim , dotyczącego wspólnego przygotowania i realizacji Projektu    
Systemu Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP) w Województwie 
Podkarpackim. 
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział między innymi, Ŝe SEKAP 
System Elektronicznej Komunikacji Administracji Publicznej to strategiczny dla rozwoju regionu 
innowacyjny projekt samorządów gmin i powiatów Województwa  Podkarpackiego. Zakres 
projektu obejmuje budowę teleinformatycznego środowiska dla świadczenia usług  w formie 
elektronicznej, działania związane z przygotowaniem organizacyjnym do wdroŜenia powyŜszego 
środowiska , a następnie zarządzania działaniami związanymi z świadczeniem usług publicznych.  
Efektem realizacji Projektu będzie modernizacja administracji samorządowej  poprzez zwiększenie 
poziomu wykorzystania nowoczesnych technologii informacji i komunikacji. Dzięki realizacji 
Projektu wzrośnie poziom usług administracyjnych dla mieszkańców i przedsiębiorców 
świadczonych drogą elektroniczną oraz zwiększy się efektywność pracy administracji m in.                     
w zakresie realizacji tych usług. Realizacja tej inwestycji przewidziana jest na lata 2008 – 2013. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt  przedmiotowej uchwały tym 
samym wyraŜając zgodą na zawarcie w/w Porozumienia. Zaznaczyła przy tym,  Ŝe informatyzacja 
to dalszy etap rozwoju naszej gminy. 
 
Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie Porozumienia, 
pomiędzy Gminą  Zarszyn, a Województwem Podkarpackim , dotyczącego wspólnego 
przygotowania i realizacji Projektu    Systemu Elektronicznej Komunikacji dla Administracji 
Publicznej (SEKAP) w Województwie Podkarpackim. Uchwała podjęta została jednomyślnie.                   
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 13. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
zawarcie porozumienia z jednostkami samorządów terytorialnych, dotyczącego wspólnego 
przystąpienia do przetargu organizowanego przez Urząd Komunikacji Elektronicznej na rezerwację 
częstotliwości z zakresu 3600-3800 MHz na obszarze przetargowym 09.3. 
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia tej uchwały powiedział, Ŝe przystąpienie do 
Porozumienia z jednostkami samorządów terytorialnych pozwoli na uczestniczenie w przetargu na 
przydział częstotliwości 3600-3800 MHz ogłoszonym przez Urząd Komunikacji Elektronicznej. 
Dopasowanie pasmem częstotliwości 3,6 – 3,8 GHz pozwoli na stworzenie opartej na technologii 
WiMAX sieci darmowego dostępu do Internetu dla mieszkańców Gminy Zarszyn. Będzie to tzw. 
„socjalny Internet” pozwalający na dostęp do poczty elektronicznej , stron edukacyjnych, 
samorządowych , portali samorządowych i innych tego typu serwisów. Na bazie nowopowstałej 
sieci moŜliwe będzie równieŜ rozpowszechnianie płatnego pełnego dostępu do Internetu, 
oferowanego przez lokalnych operatorów komercyjnych.  

 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, iŜ członkowie Komisji równieŜ pozytywnie zaopiniowali  w/w projekt uchwały. 
 
- Radny Krzysztof Tomków powiedział między innymi, Ŝe obecnie  na terenie naszej gminy jest 
słaby dostęp do Internetu i nie wszyscy mieszkańcy mogą z niego korzystać. Dodał jednocześnie  iŜ 
cieszy się z  faktu ,  Ŝe obecnie stwarzane są   moŜliwości do   szybszego  połączenia  z Internetem                   
i o większym zasięgu i jest  to cenna inicjatywna, którą będzie mógł przekazać wśród  młodzieŜy       
w miejscowości Pielnia.  
 
- Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z 
jednostkami samorządów terytorialnych, dotyczącego wspólnego przystąpienia do przetargu 
organizowanego przez Urząd Komunikacji Elektronicznej na rezerwację częstotliwości z zakresu 
3600-3800 MHz na obszarze przetargowym 09.3. Uchwała ta podjęta została jednomyślnie.                   
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 14.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały  w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2008 r. . Dodał , Ŝe Rada działa zgodnie                          
z uchwalanym na kaŜdy rok kalendarzowy planem pracy.  Taki projekt planu pracy Rady został 
opracowany  i rozesłany i  poprosił  o ewentualne zgłaszanie dodatkowych  propozycji.  
 
- Radny Ryszard Stączek zaproponował,  by zaplanowana na miesiąc sierpień sesja Rady Gminy 
odbyła się w Domu Ludowym w Jaćmierzu. 
 
- Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Zarszyn na 2008 r.  Uchwała  podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad. 15.  Kolejny punkt porządku obrad dotyczył projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika 
Gminy Zarszyn.  
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował, Ŝe zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt.3 
ustawy o samorządzie gminnym Wójt Gminy złoŜył w dniu 14 stycznia br. stosowny wniosek                    
o odwołanie Skarbnika Gminy – Głównego księgowego budŜetu.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział między innymi, 
Ŝe  w związku z nabyciem praw emerytalnych i wyraŜeniem zgody przejścia  na emeryturę przez 
Panią Teresę Pawłowską – Skarbnika Gminy - głównego księgowego budŜetu zachodzi konieczność 
jej odwołania z dniem 23 stycznia 2008 r ze sprawowanej funkcji. W dalszej wypowiedzi Wójt 
pokreślił, Ŝe Pani Skarbnik pracowała na tym stanowisku od 2000 r i w tym czasie wspólnie z Radą 
przygotowanych i zrealizowanych zostało siedem budŜetów gminy. Okres ten był wypełniony 
intensywną pracą związany z pozyskiwaniem dodatkowych środków do budŜetu, realizacją wielu 
zadań inwestycyjnych. Przeprowadzane w tym okresie przez Regionalną Izbę Obrachunkową 
kontrole z wykonania budŜetu  nie wykazywały uchybień , nie były równieŜ podejmowane uchwały 
z cięŜkim naruszeniem prawa. Wójt zaznaczył, Ŝe Pani Skarbnik dobrze wywiązywała się ze swych 
obowiązków  stale czuwając nad prawidłową realizacją budŜetu gminy.  
 
- Skarbnik Gminy Pani Teresa Pawłowska oznajmiła , Ŝe w czasie trwania pracy zawodowej cały 
czas kierowała się sumiennością i rzetelnością w jej wykonywaniu. Starała się  nie zawieść zaufania 
Rady jednocześnie stwierdziła,  Ŝe wspólnie  udało się  osiągnąć  wiele  w dziedzinie rozwoju 
gminy i Ŝyczyła Radzie dalszych dodatkowych wpływów środków do budŜetu gminy. Dodała takŜe, 
Ŝe nigdy nie była na Ŝadnej komisji dyscyplinarnej , nie wystąpiły zagroŜenia sankcji  za naruszenie 
dyscypliny finansowej. Obecnie na emeryturze chciałaby się poświęcić rodzinie i poprosiła                             
o podjęcie uchwały w sprawie jej odwołania z pełnionej funkcji.  
 
- Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. Uchwała  podjęta 
została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował Pani Teresie Pawłowskiej za 
pełną zaangaŜowania współpracę na rzecz rozwoju Gminy Zarszyn Ŝycząc dalszych radości w Ŝyciu 
osobistym, zdrowia i spełnienia wszelkich marzeń. 
 
Ad. 16. Kolejny projekt uchwały dotyczył powołania Skarbnika Gminy.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział między innymi, 
Ŝe w związku z przejściem  Pani Teresy Pawłowskiej na emeryturę zaistniała konieczność zmiany 
na stanowisku Skarbnika Gminy. W dniu 14 stycznia br.  złoŜył do Rady Gminy wniosek                             
o powołanie Pani Ryszardy Mikołajek do pełnienia tej funkcji.  Następnie  przedstawił  krótką 
charakterystykę jej kwalifikacji jak i dotychczasowej pracy zawodowej.  
 
- Pani Ryszarda Mikołajek zabierając głos powiedziała, Ŝe propozycja Wójta była dla  niej duŜym 
wyzwaniem  i dodała jednocześnie, iŜ  z powierzonego jej zadania będzie się starać rzetelnie 
wywiązywać.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosownie projekt uchwały                      
w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślnie.                
W głosowaniu udział brało 15 radnych.  Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
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- Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy złoŜyli  Pani Ryszardzie Mikołajek gratulacje wyboru                        
Ŝycząc jednocześnie wielu sukcesów na stanowisku Skarbnika Gminy.  
 
- Pani Ryszarda Mikołajek Skarbnik Gminy Zarszyn podziękowała Wysokiej Radzie za 
jednomyślny  wybór  na stanowisko Skarbnika Gminy dodając przy  tym , Ŝe będzie się starać nie 
zawieść powierzonego jej  zaufania.  
 
Ad. 17.  W siedemnastym punkcie porządku obrad przystąpiono do realizacji dodatkowego 
zgłoszonego projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Zarszyn do Stowarzyszenia – 
Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Wisłoka”. 
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe w dniu                      
11 stycznia br. odbyło się zebranie załoŜycielskie Stowarzyszenia „Dorzecze Wisłoka”. Informując, 
Ŝe początkowo obszar działania Stowarzyszenia miał obejmować teren sześciu  gmin  Sanok, 
Tyrawa Wołoska, Besko Rymanów, Bukowsko i Zarszyn  liczący  ponad 50 tys mieszkańców  , 
niemniej jednak w ostatniej chwili w dniu zawiązywania Stowarzyszenia  swój akces przystąpienia 
wycofały Gminy  Sanok i Tyrawa Wołoska. Zatem liczebność LGD zmniejszyła się do 34 tys 
mieszkańców. – członkowie załoŜyciele przyjęli Statut i stosowne uchwały o załoŜeniu  tego 
Stowarzyszenia, które zostały złoŜone w Krajowym Rejestrze Sądowym  w celu jego 
zarejestrowania.   
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił, iŜ  członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 stycznia br. pozytywnie 
zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały wyraŜając tym samym nadzieję Ŝe działalność tego 
Stowarzyszenia przyczyni się do pozyskania dodatkowych środków finansowych na dalszy rozwój 
naszej gminy. 
 
- Pan Wiesław Józefczyk Prezes Fundacji ”PomóŜmy sobie sami” poinformował, Ŝe wybrane 
zostały władze tego Stowarzyszenia , gdzie Prezesem Zarządu wybrany został Pan Wójt Andrzej 
Betlej , natomiast Pani GraŜyna Borek jest członkiem. 
 
Wobec braku dalszych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Zarszyn do 
Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „ Dorzecze Wisłoka” . Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.    
 
Ad. 18. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 
 
- Radny Janusz Dębski zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora SPG ZOZ czy prawdą jest,                            
Ŝe w miejscowości Długie ma być zlikwidowany  punkt lekarski. 
 
- Radny Adam Malik zaapelował o podjęcie działań zmierzających do ograniczenia korzystania                   
z drogi rolniczej w Posadzie Jaćmierskiej przez podmioty wywoŜące drewno z lasu ze względu na 
jej nadmierną dewastację. Ponadto wnioskował o docelową zmianę kategorii drogi wewnętrznej             
w Posadzie Jaćmierskiej biegnącej w rejonie zwanym „Chmurówki” na drogę gminną,  a takŜe                                             
o doprowadzenie do właściwego stanu technicznego drogi łączącej Posadę Jaćmierską                                 
z przysiółkiem wsi Długie pod potoczną nazwą „Koszary”. 
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- Radny Wojciech Niemiec wnioskował o remont drogi w przysiółku „Koszary” - BaŜanówka oraz 
dodatkowo o remont drogi wewnętrznej w BaŜanówce.  
 
- Radna Anna Szajna równieŜ wnioskowała o przeciwdziałanie w  dewastacji dróg rolniczych przez 
podmioty dokonujące wywozu drewna z lasu państwowego w Nowosielcach, a takŜe o remont 
zniszczonych dróg wewnętrznych cięŜkim rolniczym sprzętem przez Zespół Szkół Rolniczych                      
w Nowosielcach.  
 
- Pan Dariusz Wanielista Dyrektor SPG ZOZ w Zarszynie zasygnalizował obniŜenie przejazdu 
kolejowego w Nowosielcach w stosunku do drogi wewnętrznej. Występujący obecny stan 
techniczny tego przejazdu powoduje znaczne utrudnienie w przejeŜdŜaniu samochodem                               
i zawnioskował o podjęcie interwencji w odpowiednich słuŜbach PKP.  
 
- Pan Wiesław Józefczyk Prezes Fundacji „PomóŜmy sobie sami” zwrócił się z prośbą do zebranych 
o większy udział w organizowanych szkoleniach. Jednocześnie poinformował , iŜ w ramach 
Fundacji”PomóŜmy sobie sami” jako Lokalna Grupa Działania realizująca projekt pn. 
„Aktywizacja środowisk wiejskich i rozwój produktów turystycznych szansą na rozwój wsi”                     
w miesiącu lutym br.  organizowane  będą szkolenia pt. „Odnawialne źródła energii w praktyce” 
 
- Kierownik Referatu Oświaty Kultury Zdrowia Bogumiła Bętkowska  poinformowała, Ŝe w dniach 
25 – 26 stycznia br. w Klubie Inwencji Kulturalnych i Społecznych MłodzieŜy w Odrzechowej 
odbędzie się bezpłatne szkolenie nt. Fundusze strukturalne dla mieszkańców oraz aplikacja                           
i zarządzanie projektami współfinansowanymi z UE” 
 
Ad. 19. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili : 
 
- Pan Dariusz  Wanielista Dyrektor SPG ZOZ w Zarszynie odpowiedział radnemu Januszowi 
Dębskiemu , iŜ na obecnym etapie w zamierzeniach Samodzielnego Publicznego Gminnego ZOZ     
w Zarszynie nie mieści się likwidacja Ŝadnych placówek słuŜby zdrowia na terenie gminy.  
 
- Wójt Gminy udzielając odpowiedzi radnej Annie Szajna i Adamowi Malikowi poinformował, Ŝe 
zostaną podjęte rozmowy z Nadleśnictwem w Rymanowie i Brzozowie w zakresie ograniczenia 
wywozu drewna w niesprzyjających warunkach pogodowych, powodujących nadmierne niszczenie 
dróg dojazdowych do lasu. 
- Radnemu Wojciechowi Niemcowi i Adamowi Malikowi Wójt odpowiedział, Ŝe w ramach 
bieŜących remontów i w miarę posiadanych środków będą przeprowadzane remonty 
wnioskowanych dróg. 
- Panu Dariuszowi Wanieliście Wójt odpowiedział, iŜ zostanie wystosowane pismo do 
odpowiednich słuŜb PKP w celu doprowadzenia do właściwego stanu technicznego przejazdu przez 
tory kolejowe w Nowosielcach. 
 
Ad. 20. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  podziękował 
wszystkim  zebranym za aktywny  udział w obradach i ogłosił trzynastą  sesję Rady Gminy Zarszyn   
w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
Protokołowała :   Przewodniczący 
Irena Kasza           Rady Gminy Zarszyn   
         mgr Janusz Konieczny 
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